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Vragen van het lid Algra (CDA) aan de minister van Justitie en de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, mevrouw Van der Laan, en de staatssecretaris van 
Economische Zaken over het gebruik van sms bij televisieprogramma’s.  (Ingezonden 23 
december 2005) 
 
1 
Is het u bekend dat de betrouwbaarheid van het gebruik van sms bij televisieprogramma's 
wordt betwijfeld? 1)  
 
2 
Welke regels gelden er ten aanzien van het gebruik van sms in commerciële radio- en 
televisieprogramma's?  
 
3 
Wie controleert het integer gebruik van sms bij de betreffende programma's?  
 
4 
Hoeveel geld is er gemoeid met het sms-gebruik naar aanleiding van radio- en 
televisieprogramma's?  
 
5 
Zijn er aangiftes bekend naar aanleiding van sms-fraude?  
 
6 
Wordt er onderzoek gedaan naar mogelijke misleiding?  
 
7 
Welke maatregelen gaat u nemen om de betrouwbaarheid van sms-gebruik bij radio- en 
televisieprogramma’s te waarborgen? 
 
 
1) De Telegraaf, 20 december jl. 
 


